

Loving God With Mind and Heart - Alcuin 1

The greatest scholar in medieval Europe was Alcuin (~735-804 AD), an Anglo-Saxon Christian born and educated in York, England.

In his mid-40s, at the request of Charlemagne, King of the Franks, Alcuin moved to France to lead what became the most influential group of Christian scholars in Europe. He spent the last 8 years of his life there.

The prayer below by Alcuin is found in almost every Anglican prayer book in the world. Allow his deep love for God to draw you nearer God, too.



Coffee/tea thought: O God, to whom each heart is open, every desire speaks and from whom no secret lies hidden: cleanse the thoughts of our hearts by the inspiration of Your Holy Spirit, that we may perfectly love You and worthily praise You.
-- Alcuin (735-804 AD)

John

尽心尽意爱神：阿尔昆(1)

阿尔昆（～主后 735-804）是中世纪欧洲最伟大的学者，是一个生于和受教于英格兰约克的基督徒。

应法兰克查理大帝的要求，阿尔昆 40 来岁搬到法国去带领后来成了欧洲最有影响力的一群基督徒学者。他人生的最后 8 年也在那里度过。

下面是阿尔昆的祷告，印在每一本安格鲁祷告书本里里。愿他对神的深情也把你带近到神面前。



*随想：*神啊，在你面前所有的心都是畅开，没有一样是可以隐藏的，求你用圣灵洁净我们的心思意念，让我们可以完全的来爱你，把你当得的赞美献给你。
—阿尔昆（～主后 735-804）

史建恩